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      Annotation

    
        
          В данной работе описана история и практика, проблемы и перспективы Миграционной политики Германии. В работе охвачены экономические, политические и социальные аспекты миграционной проблемы.  Задачи, которые решались в ходе исследования: 1.	рассмотреть какие виды мигрантов существуют и приветствуются в Германии; 2.	проанализировать миграционную политику правительства Германии; 3.	проанализировать политику правительства Федеративной Республики Германия по интеграции беженцев в современное немецкое общество; 4.	проанализировать информацию СМИ касательно беженцев; 5.	провести анкетирование различных слоев населения Германии на предмет отношения к появлению политических беженцев. В результате были затронуты реакция властей и СМИ на приток мигрантов, а также взаимоотношения беженцев с гражданами Германии.
        

        
          This paper describes the history and practice, problems and prospects of the German Migration Policy. The paper covers the economic, political and social aspects of the migration problem. Tasks that were solved during the study: 1. consider what types of migrants exist and are welcomed in Germany; 2. to analyze the migration policy of the German government; 3. to analyze the policy of the Government of the Federal Republic of Germany on the integration of refugees into modern German society; 4. analyze the media information regarding refugees; 5. to conduct a survey of various segments of the population of Germany regarding their attitude to the emergence of political refugees. As a result, the reaction of the authorities and the media to the influx of migrants, as well as the relationship of refugees with German citizens were affected.
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